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Beste inwoner

Uw N-VA-verkozenen hebben er  
intussen bijna een jaar in de  
gemeenteraad opzitten. Heusden- 
Zolder heeft meer dan ooit nood aan 
een positieve, kritische en constructieve 
oppositiepartij die waakt over uw 
belangen.

N-VA Heusden-Zolder zat de  
afgelopen maanden met tal van 
activiteiten ook buiten de gemeente-
raad niet stil. U leest er meer over in 
dit huis-aan-huisblad. 

De komende jaren willen we ons 
afdelingsbestuur verder versterken. 
Uw vragen, suggesties en opmerkingen 
blijven in onze werken cruciaal. 
Spreek ons aan of mail naar  
heusden-zolder@n-va.be. 
 
Heeft u zin om mee de schouders 
te zetten onder het N-VA-project in 
Heusden-Zolder? Aarzel niet en mail 
naar heusden-zolder@n-va.be.  
We geven graag geheel vrijblijvend 
een woordje uitleg. 

Peter Orens
Afdelingsvoorzitter

N-VA vraagt duidelijkheid  
over sportbeleid voor inwoners 
en sportclubs
In de zomer zette de meerderheid het licht definitief op groen voor de 
afbraak van de sporthal in Zolder-Centrum. Ook het aantal tennisvelden 
zou vrijwel onmiddellijk verminderd worden, om uiteindelijk volledig te 
verdwijnen. Op zich hoeft die beslissing niet te verbazen. Het gemeente-
bestuur liet in 2013 een grote sportstudie opmaken, met als doelstelling 
de competitiesporten te centraliseren en een samenwerking of fusie 
tussen de vele sportclubs in onze gemeente te bewerkstelligen. 

Sportstudie begraven
Maar inmiddels lijken de plannen al weer van de baan. Alles blijft voorlopig bij het oude, 
behalve dan voor Zolder-Centrum waar de sporthal verdwijnt en het aantal tennisvelden 
vermindert. De gemeente mag zich verwachten aan de komst van een wielerbaan op 
Terlaemen. En de uitbouw van de site Vrijheid Zolder wordt slechts gedeeltelijk uitgevoerd. 
De komst van een nieuw overdekt zwembad – nochtans een harde verkiezingsbelofte van 
sp.a – komt er niet.

U betaalt het gelag
N-VA Heusden-Zolder heeft het uitgangspunt van de sportstudie steeds gesteund, omdat 
er zeker efficiëntiewinsten te boeken vallen. Het gemeentebestuur kiest er nu echter voor 
om het geweer van schouder te veranderen en zwaar te investeren in de gedecentraliseerde 
infrastructuur. De sportstudie vliegt in de prullenbank, waardoor de gemaakte kosten 
voor de studie voor niets geweest zijn. En u betaalt het gelag.

N-VA vraagt duidelijkheid en openheid
De beslissingen lijken hoe dan ook genomen. Maar 
het minste wat het gemeentebestuur toch zou moeten 
doen, is klaarheid scheppen over z’n toekomstplannen. 
Sportclubs en inwoners hebben het recht om te weten 
waar ze aan toe zijn.

Hans Zegers
Fractievoorzitter
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Klink samen met de N-VA op het nieuwe jaar
Vrijdag 31 januari 19.30 uur 
Gildenhuis Reet

Gastspreker is Vlaams volksvertegenwoordiger en Antwerps schepen Annick De Ridder.
Iedereen welkom!

Fijne kerst en 
prettig eindejaar



heusden-zolder@n-va.be

Op onze jaarlijkse eetdag mochten we u weer in groten 
getale verwelkomen. Dit jaar willen we niet alleen onze 
gasten, maar ook alle vrijwilligers in de bloemetjes 
zetten. Bedankt! 

N-VA Heusden-Zolder in beeld

Op 21 september trok N-VA Heusden- 
Zolder erop uit om zwerfvuil te ruimen 
in onze gemeente. 

 De Vlaamse familieavond 
was een groot succes. 

Met meer dan 180 aanwezigen en 
toespraken van Jan Peumans en 
Zuhal Demir was ons jaarlijks ontbijt 
een groot succes. Bedankt aan alle 
aanwezigen en tot volgend jaar!
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N-VA Heusden-Zolder werkt voor u
In januari legden uw N-VA-vertegenwoordigers de eed af in de gemeenteraad. Sindsdien zijn ze 
volop aan de slag voor u. Een overzicht van het afgelopen jaar:

N-VA stelt grote vraagtekens bij weigering van het 
gemeentebestuur om toe te treden tot grotere politiezone

De meerderheid besliste dat onze gemeente niet instapt in een grotere 
politiezone, samen met andere gemeenten. Daarmee worden we de enige 
Limburgse gemeente die bewust alleen blijft. Ondanks de grote inzet 
van onze politiemensen, is een zone van ongeveer 50 personeelsleden 
achterhaald. Alleen in grotere zones is er specialisatie en zijn er meer 
doorgroeimogelijkheden voor 
personeelsleden. Criminele 
netwerken stoppen trouwens 
niet aan onze gemeentegrenzen. 
Samenwerking is dus nodig. 
De politiebijdrage voor inwoners 
stijgt door de beslissing van 2 
naar 4 miljoen euro. Een dure 
soloslim. 

Herwig Hermans
Gemeenteraadslid

Voorstellen voor bestrijding drankmisbruik 

Fractievoorzitter Hans Zegers formuleerde voorstellen 
voor de bestrijding van problematisch drankmisbruik 
bij jongeren. Zo stelde hij voor om de situatie beter in 
kaart te 
brengen en in 
samenwerking met 
de Jeugdraad de 
fuifrichtlijnen te 
verbeteren. De 
meerderheid verwees 
de voorstellen naar 
de prullenbak.

Hans Zegers
Fractievoorzitter

Vraagtekens bij bouw gemeenteschool Beekbeemden

Het gemeentebestuur besliste om de nieuwe gemeenteschool Beek-
beemden te bouwen in Zolder-Centrum. Gemeenteraadslid Simonne 
Janssens-Vanoppen heeft zich steeds tegen die plannen verzet. Er zijn 
subsidies om de bouw te financieren. Maar de gemeente moet zelf ook 
een behoorlijk bedrag bijleggen. En dat voor maar een beperkt aantal 
leerlingen. De gemeente zou het geld beter spenderen aan de strijd tegen 
armoede en de ondersteuning van extra lessen Nederlands in het onderwijs. 
Raadslid Herwig Hermans wees er ook nog op dat de school voor twee 
keer zoveel kinderen gebouwd wordt als dat er momenteel les volgen in 
de gemeenteschool. Meer info op www.n-va.be/heusden-zolder. 

Simonne Janssens-Vanoppen
Gemeenteraadslid

N-VA bindt strijd aan tegen zwerfvuil

Gemeenteraadslid Ann Leyssens bindt al jaren 
de strijd tegen zwerfvuil aan. Ze komt niet alleen 
tussen in de gemeenteraad, maar steekt zelf ook 
de handen uit de mouwen als medeorganisator van 
de N-VA-zwerfvuilactie. Ook als de camera’s voor 
zwerfvuilbestrijding onvoldoende gebruikt worden, 
wordt dat door Ann aangekaart op de gemeente-
raad.

Ann Leyssens
Gemeenteraadslid
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Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Liesbeth Homans
Voorzitter 
Vlaams Parlement

Matthias Diependaele 
Vlaams minister van 
Financiën en Begroting, 
Wonen en Onroerend
Erfgoed

Zuhal Demir 
Vlaams minister van Justitie 
en Handhaving, Omgeving, 
Energie en Toerisme

Ben Weyts 
Viceminister-president en Vlaams 
minister van Onderwijs, Sport, 
Dierenwelzijn en Vlaamse Rand

Jan Jambon
Minister-president en Vlaams 
minister van Buitenlands Beleid, 
Ontwikkelingssamenwerking, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management


